
Verslag Klankbordgroepsessie – 25 november 2024 

Op 25 november 2024 vond een klankbordgroep sessie plaats waarin de gemeente en betrokken 
bewoners samenkwamen om de voortgang en aandachtspunten rondom het project te bespreken. 
De sessie werd geleid door Willem de Haas (onafhankelijk gespreksleider) en kende een brede 
vertegenwoordiging van zowel gemeentelijke medewerkers als leden van de klankbordgroep. 

 
De bijeenkomst werd geopend met een korte introductie van het projectteam, waarbij wethouder 
Jeroen Schalkwijk toelichtte dat het project zich nog in een onderzoeksfase bevindt. Hij benadrukte 
dat samenwerking met de klankbordgroep essentieel is. De projectleider benadrukte dat de 
financiële haalbaarheid nog wordt onderzocht en mede afhankelijk is van de invulling van de 
woningbouwlocaties. Momenteel wordt hiervoor gewerkt aan een Stedenbouwkundig Programma 
van Eisen en daarom kunnen de financiële consequenties pas op een later moment worden gedeeld. 

 
Ook is er gesproken over de petitie die aan de voorzitter van de gemeenteraad is aangeboden. Er is 
een mogelijkheid dat de petitie wordt uitgewerkt in een burgerinitiatief. Het college wacht dit af.  

 
Daarnaast werd uitgebreid stilgestaan bij transparantie en communicatie. De klankbordgroep gaf 
aan behoefte te hebben aan meer openheid over financiële en procesmatige zaken, gezien de lange 
looptijd van het project. De projectleider benadrukte dat hoewel het project in een 
stroomversnelling is gekomen, bepaalde informatie zoals de financiële haalbaarheid pas op een 
later moment volledig kan worden gedeeld.  

 
De klankbordgroep uitte zorgen over verschillende technische en ruimtelijke aspecten. Zo werd 
gesproken over zettingsproblematiek op het ijsbaanterrein, geluidsoverlast en de parkeersituatie in 
omliggende wijken. Het parkeeronderzoek, waarin gemeten is dat de druk in de wijk momenteel 
rond de 60% bedraagt, werd bekritiseerd. 
Daarnaast is er onduidelijkheid over het effect van wind op de tennisbanen. Verder werd er nog 
gesproken over het concept capaciteitenonderzoek en werd de vraag gesteld of er wel echt 
behoefte is aan zoveel tennis- en padelbanen. 

 
Het thema participatie stond ook hoog op de agenda. Er is afgesproken om thema-avonden te 
organiseren, zodat specifieke onderwerpen zoals geluid, verkeer en sportinfrastructuur in kleinere 
groepen besproken kunnen worden. Dit wordt door de klankbordgroep positief ontvangen. Wel 
heerst er onvrede over de samenstelling van de klankbordgroep. Sommige leden vinden dat direct 
betrokkenen zoals omwonenden een grotere rol moeten krijgen, terwijl anderen pleiten voor een 
bredere vertegenwoordiging van straten en verenigingen. 

 
Ten slotte kwam de planning aan bod. De oorspronkelijke opening, gepland voor 2026, is niet meer 
haalbaar namelijk. Er wordt gewerkt aan een haalbaarheidsonderzoek dat medio 2025 afgerond 
moet zijn. Hierin worden de woningbouwlocaties, financiële haalbaarheid en stedenbouwkundige 
uitgangspunten onderzocht. Dit zal de basis vormen voor verdere besluitvorming door de 
gemeenteraad. 

 
De bijeenkomst eindigde met een oproep tot een bredere regionale benadering van het project en 
een eerlijkere balans in de belangenafweging. De volgende bijeenkomst van de klankbordgroep 
staat gepland voor het eerste kwartaal van 2025. Alle input uit de participatie sessies wordt 
vastgelegd en wordt voorgelegd aan het college en de gemeenteraad, zodat de opmerkingen en 
zorgen van de klankbordgroep serieus worden meegenomen in het vervolgtraject. 
 


